



第18届中国国际保险精英圆桌大会
CHINA MILLIONS FORUM 2021

“TMC 千万圆桌奖” 介绍

TMC 千万圆桌会员奖，拥有严格的会员获奖条件和制度。体现了 TMC 会员的更高标准和至高荣誉，其申请必须符合 CMF 国际星奖评选标准。

TMC 宗旨是为全球保险精英搭建一个高绩效、高素质、高品质的国际化交流平台，发掘、集结、弘扬、培育、复制、提升各国顶尖保险精英，推动行业精英成长为社会精英，让世界保险人更受尊重。

“TMC 千万圆桌奖” 申请标准

☆标准会员奖(POC)：

个人年度综合收入达到 108 万元人民币以上（含 108 万元人民币）

☆高级会员奖(COC)：

个人年度综合收入达到 500 万元人民币以上（含 500 万元人民币）

☆至尊会员奖(TOC)：

个人年度综合收入达到 1000 万元人民币以上（含 1000 万元人民币）



第18届中国国际保险精英圆桌大会
CHINA MILLIONS FORUM 2021

“TMC 千万圆桌奖”申请表

申请人姓名：_____ 性别：_____ 资格证号：_____

身份证号码/护照号：_____ 职务/职级：_____ E-mail：_____

电话（区号）：_____ 传真：_____ 手机：_____

所属机构：_____

详细地址：_____ 邮编：_____

2020 年度个人综合收入：_____

申请资格：标准会员奖(POC) 高级会员奖(COC) 至尊会员奖(TOC)

个人简历(寿险从业经历及相关 FYC 说明)：_____

申请日期：_____

单位盖章

主管签字：_____

主管电话：_____

申请需知：

- 1、申请者所递交申请书，必需由所属公司盖章认可，或由主办机构所承认之机构认可。
- 2、申请费用：标准会员奖(POC)、高级会员奖(COC)、至尊会员奖(TOC)、申报费用统一 1800 人民币。

TMC 千万圆桌奖获奖者权益：

TMC 千万圆桌奖 申请成功后，即可享有以下权益：

- 1、本年度“TMC 千万圆桌奖”颁奖典礼
- 2、本年度“TMC 千万圆桌奖”获奖证书
- 3、本年度“TMC 千万圆桌奖”徽章
- 4、本年度“TMC 千万圆桌奖”获奖奖杯
- 5、本年度“TMC 千万圆桌奖”专属坐席
- 6、本年度“TMC 千万圆桌奖”专场
- 7、CMF 获奖人员专属服装（polo 衫），尺码选项请画勾：M L XL 其他_____

注：以上表格填好后，请将此申请表、个人 2 寸照片及 1 张简历于 2021 年 5 月 31 日前以电子邮件：
cmf.internationalmarketing@gmail.com、514766848@qq.com

联系人：Grace Lee / Rita Zhou 联系电话：+6012 9777148 /+86 18311461741



CMF “Ten Million Club (TMC)” Award Introduction

CMF Ten Million Club (TMC) Award, with strict membership award conditions and systems. It reflects the higher standards and highest honors of TMC members, and the application must meet the CMF International Insurance Star Award selection criteria.

The purpose of TMC is to build a high-performing, high-quality international communication platform for global insurance elites, to explore, assemble, promote, nurture, replicate, and enhance the top insurance elites in various countries, and to promote the growth of industry elites into social elites and make the world insurers more respectable.

"TMC" Ten Million Club Application Criteria

☆ Professional of the Club (POC):

Eligible annual gross income of 1.08 million yuan and above (Insurance & Financial Products)

☆ Center of the Club (COC):

Eligible annual gross income of 5 million yuan and above (Insurance & Financial Products)

☆ Top of the Club (TOC):

Eligible annual gross income of 10 million yuan and above (Insurance & Financial Products)



第18届中国国际保险精英圆桌大会
CHINA MILLIONS FORUM 2021

CMF "Ten Million Club (TMC)" Award Application Form

Applicant(Name as per passport): _____ Gender: _____ Qualification Certificate No.: _____

ID Number: _____ Position/Rank: _____ E-mail: _____

Tel. (Area Code): _____ Fax: _____ Mobile Phone: _____

Company: _____

Detailed Address: _____ Zip Code: _____

2020 Annual Gross Income : _____

Application: Professional Of the Club(POC) Center of the Club(COC) Top of the Club(TOC)

Resume (description of achievements) : _____

Date: _____

Company Seal

Signature of Manager: _____

Contact of Manager: _____

Remarks:

1. The application submitted by the applicant shall be signed and sealed by the company or the agency leader and approved by CMF authorized organization, so as to prove that the information provided is true and reliable.
2. Application fee: Professional of the Club (POC), Center of the Club (COC), Top of the Club (TOC), and the application fee is 1800 RMB per Award.

"TMC" Ten Million Club Awardee Benefits:

CMF Ten Million Club (TMC) will enjoy the following benefits once the application approved:

1. This year's "TMC Ten Million Club" award ceremony
2. This year's "TMC Ten Million Club" award certificate
3. This year's "TMC Ten Million Club" badge
4. This year's "TMC Ten Million Club" trophy
5. Exclusive seats for the "TMC Ten Million Club" this year
6. This year's "TMC Ten Million Club" special session
7. Exclusive clothing (polo shirt) for CMF achievers, please tick the size options: M L XL Other

Note: After completing the above form, please send it together with 1x high-resolution color photo and 1x resume via email to : cmf.internationalmarketing@gmail.com or 514766848@qq.com latest by 31st May 2021.

Contact: Grace Lee / Rita Zhou

Phone: +6012 9777148 / + 86 18311461741